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Zápisnica 
zo zasadnutia Komisie školstva MsZ v Galante 

konaného dňa 17.02.2015 

 

Prítomní: 
(podľa prezenčnej listiny)  

 

Program: 

1. Schválený rozpočet mesta na rok 2015 - školstvo  

2. Informatívna správa o výchovno-vzdelávacích výsledkoch za I. polrok šk. roka 2014/2015 

3. Návrh delegovaných zástupcov mesta do rád materských škôl, základných škôl, základných 

umeleckých škôl a školského zariadenia 

4. Analýza čerpania finančných prostriedkov z havarijného fondu na odstránenie havarijných 

stavov v školách a školských zariadeniach  

5. Rôzne 

 

 Otvorenie 

PaedDr. Peter Černý, predseda komisie  privítal na zasadnutí všetkých prítomných členov, 

primátora mesta Galanta, pána poslanca Ing. F. Gauliedera, vedúcu Oddelenia školstva, 

kultúry a športu Mgr. Barcziovú. Vysvetlil príčinu zmeny termínu konania februárového 

zasadnutia KŠ a poďakoval za pochopenie. Členov komisie oboznámil s programom tohto 

zasadnutia, ktorý bol jednomyseľne schválený. 

 

1. Schválený rozpočet mesta na rok 2015 - školstvo  

Mgr. Barcziová predstavila návrh rozpočtu školstva na rok 2015. Na kalendárny rok 2015 na 

základe ukazovateľov a návrhov škôl bol schválený rozpočet pre prenesené kompetencie vo 

výške 2 159 500 €. V oblasti originálnych kompetencií bolo schválené mierne zvýšenie 

rozpočtu. V príjmovej časti rozpočtu bola schválená čiastka 213 000 €, ktoré navrhli školy. 

Dotácie škôl a školských zariadení sú navrhnuté vo výške spolu 3 783 400 € a rozpočet 

celkovo predstavuje čiastku 3 996 400 € na rok 2015. V oblasti vzdelávania bola na školské 

programy vyčlenená čiastka 10 000 €, na protidrogovú činnosť 2 500 €, na riešenie 

havarijných stavov 30 000 € a na opravy a údržbu šk. objektov 70 000 €, čo je o 20 000 € 

menej než v minulom roku, a to z dôvodu vyčerpania tejto čiastky na opravu kanalizácie 

v MŠ SNP – Úzka v roku 2014.  

PaedDr. Černý – pripomenul, že za predchádzajúcej vedúcej OŠkKaŠ jedna ZŠ a MŠ museli 

z príjmov platiť odvody, čo bolo nelogické, lebo ak škola nebude mať dostatok príjmov, 

nebude mať z čoho odvody platiť. Príjmy slúžia na zveľaďovanie škôl a nie na platenie 

odvodov. Osobne sa informoval v MŠ Sever, či im tento rok príjmy vykryjú odvody a od 

vedúcej OŠkKaŠ chce vedieť, aká je situácia na všetkých zariadeniach. 

Mgr. Barcziová - OŠkKaŠ si vyžiadalo od všetkých riaditeľov spracovanie aktuálnej potreby 

finančných prostriedkov po zvýšení stupníc platových taríf zamestnancov pri výkone práce vo 

verejnom záujme od 1. 1. 2015. Porovnaním tejto skutočnej potreby finančných prostriedkov 

a schváleného rozpočtu školstva sa zistilo, že finančné prostriedky schválené na mzdové 

náklady (mzdy + odvody) v rozpočte mesta na rok 2015 pre materské školy nepostačujú na 

vykrytie ich skutočných nákladov. Pri nahlasovaní skutočnej potreby riaditeľky MŠ Nová 

doba s VJM, MŠ Clem.sady a MŠ SNP vyčíslili aj potrebu finančných prostriedkov na 

vyplatenie jubilejných odmien zamestnancov v zmysle kolektívnej zmluvy, ktoré sú tiež 

mzdovými prostriedkami. Už v predošlom kalendárnom roku MŠ používali svoje vlastné 

príjmy na dofinancovanie odvodov, keďže im finančné prostriedky schválené v rozpočte 
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mesta nepostačovali na krytie mzdových nákladov, avšak ich príjmy už nepostačujú na 

vykrytie vzniknutého rozdielu, okrem toho by príjmy MŠ mali v prvom rade slúžiť na 

vybavenie materskej školy učebnými pomôckami, didaktickou technikou a materiálovým 

vybavením pre MŠ a ŠJ.  

PaedDr. Černý navrhol úpravu rozpočtu v mesiaci máj, Mgr. Barcziová reagovala tak, že 

porovnaním schváleného rozpočtu pre MŠ na rok 2015 bolo zistené, že nie je v súlade so 

Všeobecne záväzným nariadením mesta Galanta č.1/2015 o určení výšky dotácie na 

prevádzku a mzdy na žiaka ZUŠ, MŠ, dieťa CVČ so sídlom na území mesta na rok 2015, 

ktoré bolo schválené MsZ dňa 16.1.2015, no pri príprave rozpočtu mesta na rok 2015 ešte 

hodnoty neboli známe. Finančné prostriedky v rozpočte mesta na školstvo sú však oveľa 

nižšie, ako je schválená dotácia na dieťa MŠ. Na základe uvedených skutočností oddelenie 

ŠkKaŠ navrhuje upraviť rozpočet školstva na rok 2015 v súlade s VZN a skutočnou potrebou 

finančných prostriedkov a návrh predložiť na prerokovanie do príslušných komisií MsZ a 

následne na rokovanie májového MsZ. 

Mgr. Benkovics reagoval tak, že ZŠ riadia riaditelia a navrhol neriešiť základné školy. 

Mgr. Barcziová – tento problém sa skutočne týka materských škôl. Najviac chýba MŠ Nová 

doba, a to 9 000 € na rok a najmenej MŠ Nová doba s VJM, a to 1 000 € na rok. Sú to 

pomerne vysoké čísla a v marci v rámci originálnych kompetencií predloží tabuľku, ktorá 

vyčísli kde a koľko financií chýba. 

PaedDr. Černý žiada doplniť opisom, resp. komentárom, prečo je takýto stav, aby sa zistili 

nedostatky. Mgr. Barcziová prisľúbila k marcu pripraviť komentár, ako sa bude daný problém 

riešiť, prečo vznikol, ktorej škole sa pridá a kde uberie. 

Mgr. Benkovics poznamenal, že daný problém bude aj v septembri, kde sa bude musieť riešiť 

navýšenie aj v ŠKD, čo bude z mestského rozpočtu.  

Mgr. Gál sa pýtal, či vie mesto vykryť peniaze podľa nariadenia vlády SR č. 393/2014 Z. z., 

ktorým sa ustanovujú zvýšené stupnice platových taríf zamestnancov pri výkone práce vo 

verejnom záujme. Vedúca OŠkKaŠ uviedla, že by financie mali stačiť na vykrytie. Mgr. Gál 

ďalej vyjadril svoj nesúhlas s tým, aby sa peniaze na havárie poskytli materským školám, 

ktoré už v minulosti dostali značné finančné prostriedky. Aj z vlastných príjmov si môžu dané 

havárie vyplatiť.  

Primátor mesta – porovnávali sme MŠ Nová doba s MŠ Nová doba s VJM a rozdiel 

v rozpočte predstavuje 14% (8 detí). Prisľúbil, že v budúcnosti by chcel byť pri tvorbe 

rozpočtu, a to v spolupráci aj s KŠ. 

PaedDr. Černý by chcel vedieť počet detí aj zamestnancov, aby vedel, aká je v skutočnosti 

situácia v školách a školských zariadeniach. 

Mgr. Marsall uviedol, že ZŠ G. Dusíka má väčšie priestory a normatívne financovanie má 

dvojnásobok financií, čo nie je spravodlivé a myslí si, že normatívne financovanie školstva 

nie je správne. Mgr. Gál sa vyjadril, že na ZŠ SNP je viac žiakov než na iných školách 

a nevidí tam rozdiel. Je tam iné prostredie (hluk), iné priestory a iné opotrebovanie materiálu. 

Mgr. Marsall navrhol, aby si na ZŠ SNP opravy a údržbu financovali z prevádzkových peňazí. 

Ďalej navrhol, že na najbližšom (máj) dohadovacom konaní by sa malo argumentovať, aby 

mesto dostalo viac peňazí. 

Komisia školstva berie na vedomie informáciu o schválenom rozpočte mesta na rok 2015 – 

školstvo, súhlasila s ním, a to s pripomienkou: 

 dopracovať aktuálnu potrebu finančných prostriedkov pre školy a školské 

zariadenia v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta a urobiť analýzu potrieb pre 

jednotlivé zariadenia. 

(presné znenie rozpočtu na rok 2015 – školstvo – viď prílohy) 
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2. Informatívna správa o výchovno-vzdelávacích výsledkoch za I. polrok šk. roka 

2014/2015 

Metodička školstva informovala prítomných o výchovno-vzdelávacích výsledkoch za I. 

polrok šk. roka 2014/2015, ktorý porovnávala s predchádzajúcimi šk. rokmi, resp. s I. 

polrokom šk. roku 2012/2013 a 2013/2014 (porovnanie viď prílohy zápisnice). 

Mgr. Benkovics bol prekvapený, že na ZŠ SNP a ZŠ G. Dusíka neboli znížené známky zo 

správania. 

Mgr. Gál – znížené známky na ostatných školách boli pravdepodobne za neospravedlnené 

hodiny. Na ŽŠ SNP bolo správanie žiakov riešené pokarhaním, nakoľko spolu na celej škole 

mali len 17 neospravedlnených hodín. 

PaedDr. Černý podotkol, že znížená známka sa nemusí dávať len za neospravedlnené hodiny 

a podľa neho pokarhania nemajú na žiakov účinok. 

Mgr. Benkovics chce dať riaditeľom škôl návrh, aby priemery známok uvádzali bez 

výchovných predmetov, lebo priemery sú potom neobjektívne. 

Komisia školstva berie na vedomie informáciu o výchovno-vzdelávacích výsledkoch za I. 

polrok šk. roka 2014/2015 s pripomienkou navrhnutou pánom Benkovicsom, aby sa 

priemery známok počítali bez výchovných predmetov a odporúča túto správu na 

prerokovanie MsZ. 

 

3. Návrh delegovaných zástupcov mesta do rád materských škôl, základných škôl, 

základných umeleckých škôl a školského zariadenia 

Mgr. Barcziová informovala prítomných o zozname delegovaných zástupcov zriaďovateľa 

v radách škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta. Porovnala delegovaných zástupcov 

v rokoch 2010 – 2014 a 2014 – 2018.  

Komisia školstva berie na vedomie informáciu o Návrhu delegovaných zástupcov mesta do 

rád materských škôl, základných škôl, základných umeleckých škôl a školského zariadenia 

v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta na obdobie 2014 – 2018 a odporúča ho na 

prerokovanie MsZ a navrhuje zoznam schváliť. Všetci prítomní súhlasili. 

(zoznam delegovaných zástupcov mesta – viď prílohy) 

  

4. Analýza čerpania finančných prostriedkov z havarijného fondu na odstránenie 

havarijných stavov v školách a školských zariadeniach 

Mgr. Barcziová predstavila prítomným dve vzniknuté havárie, a to z MŠ Clementisove sady 

a ZŠ Štefánikova. Na havárie je vyčlenených 30 000 € na rok 2015. 

a) MŠ Clementisove sady – žiadajú kúpu dvoch nových plynových sporákov do kuchyne, 

nakoľko je jeden nefunkčný a druhý už nevyhovujúci. Priložili dve cenové ponuky: 

Gastromarket – 7 296 € (s DPH) a Gastrotrade Sloboda – 5 232,60 € (s DPH, dovoz 

a montáž zdarma, 24 mes. záruka, záručný a pozáručný servis do 24 hod.). 

b) ZŠ Štefánikova – žiadajú zakúpenie ohrevného stola na výdaj jedla, nakoľko je po 

dobe funkčnosti a servisný technik ho neodporúča už používať (rok výroby 1964, 

súčiastky sa už nevyrábajú). Priložili dve cenové ponuky: Gastromarket – 1 706,16 € 

(s DPH) a Gastrotrade – 1 624,80 € (s DPH, dovoz a montáž zdarma, 24 mes. záruka, 

záručný a pozáručný servis do 24 hod., zaškolenie obsluhy zdarma). 

Bc. Vanya – keď riaditelia plánujú opravy, nech berú do úvahy stavy zariadenia skôr, nie po 

tak dlhom čase. Ak sa im niečo začne kaziť, nech to riešia hneď a nečakajú, kým sa im 

zariadenia pokazí.  

Ing. Gaulieder navrhol viesť riaditeľov k tomu, aby na základe spotreby materiálu dávali 

návrh, čo sa v najbližšej dobe pravdepodobne opotrebovaním pokazí. Navrhol tiež, aby sa 

zistili zmluvné podmienky u oboch dodávateľov a zahrnuli sa do kúpnopredajnej zmluvy.  
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Mgr. Benkovics navrhol, aby školy popísali, v akom stave a ako staré majú kotly na kúrenie, 

aby sa dopredu vedelo, koľko financií treba na havárie navrhnúť. 

Komisia školstva navrhuje pre ZŠ Štefánikova z havarijného fondu uvoľniť 1 200 € 

a z vlastných príjmov môžu doložiť 500 €. KŠ navrhuje, aby dodávateľom bola firma 

Gastromarket, ale aby boli v kúpnopredajnej zmluve zahrnuté podmienky kúpy (dovoz a 

montáž zdarma, 24 mes. záruka, záručný a pozáručný servis do 24 hod., zaškolenie 

obsluhy). 

 Všetci členovia s návrhom súhlasili. 

 

Komisia školstva navrhuje pre MŠ Clementisove sady zakúpenie jedného sporáku, na ktorý 

materská škola z vlastných príjmov môže poskytnúť cca 1 000 € a zvyšok sa doplní 

z havarijného fondu.  

Jeden člen sa pri hlasovaní zdržal. 

Bc. Vanya odporúča, aby si pani riaditeľky MŠ v budúcnosti kontrolovali žiadosti a iné 

písomnosti, nakoľko v nich majú nesprávne údaje. 

Mgr. Marsall navrhol, aby sa havárie v budúcnosti dali do „zásobníka“ na riešenie a použiť 

to ako argument na dohadovacom konaní. PaedDr. Černý odporúča hľadať kontakty na MŠ 

SR, aby sa získali financie na školstvo. 

 

5. Rôzne 
Mgr. Gál spomenul podmienky na ZŠ SNP, konkrétne požiadavku na opravu podlahovej 

krytiny v triedach a podložil túto požiadavku fotodokumentáciou. PaedDr. Černý mu 

odporučil použiť peniaze z prevádzkových zdrojov. Informoval sa o stave riešenia výmeny 

okien na škole. 

Mgr. Barcziová – 50 - 70% z celkovej sumy sa zašle z MŠ SR už v marci a zvyšok v októbri. 

Projekt a výkaz výmer sa robil v spolupráci s p. Aštarym. 

Ing. Gaulieder sa informoval o význame tvorby informatívnej správy o výchovno-

vzdelávacích výsledkoch. 

 PaedDr. Černý sa všetkým prítomným poďakoval za účasť. 

 

Ďalšie stretnutie KŠ bude 16.03.2015 o 14:00 hod.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

V Galante, dňa 18.02.2015                                                              PaedDr. Peter Černý v. r. 

Zapísala: Mgr. Laura Matušová                   predseda komisie  


